
 
  

 

Til Norges idrettsforbund 

nifhoringer@idrettsforbundet.no. 03.11.2023 

 

 

 

Høring forvaltningsordningene Post 2 og Post 3 

Det vises til høringsdokumentet høring forvaltningsordninger Post 2 og Post 3 fra 

NIF distribuert 05.10.23. Frist for innspill er satt 03.11.23 

Norges Basketballforbund (NBBF) har følgende innspill til forvaltningsordningene: 

 

NBBF mener følgende er viktig å vektlegge i valg av modell 

- Belønne særforbund som skaper aktivitet i flere grener, ikke vekte aktive 
forskjellig fra gren til gren. 

- Belønne antall kurstimer og ikke antall deltakere på kurs. 
- Ikke belønne for antall idrettslag, men antall aktive utøvere. Dette for å gi 

insentiver til å jobbe for robuste idrettslag. 

NBBF mener at overstående understøttes best av modell 1a og det er denne 
modellen NBBF støtter i sitt høringssvar. 

 
Videre støttes forslaget om å bruke betegnelsen "Paraidrettstilskudd" i stedet for 
integreringstilskudd, for at det ikke er noen tvil om hva som menes. Det samme 
gjelder forslaget om å endre fra "Kvalitet og verdigrunnlag" til "Kvalitet- og 
verdiarbeid".  
 
NBBF mener det er bra at det er presisert at det tas utgangspunkt i antall aktive 
medlemmer som driver regelmessig trening, konkurranse eller mosjonsaktivitet i 
regi av et idrettslag. Dette vil styrke rettferdigheten slik at man i mindre grad får 
situasjonen hvor kortvarige aktivitetskurs eller lignende blir en del av 
fordelingen. 
 
Utover dette mener vi at de andre modellene ikke er til det beste for norsk idrett 
da det er mer fokus på organisatoriske forhold enn aktivitet og insentiver for 
dette slik som spesielt modell 1a. gjør. 
 
Viser også til grunnlagsnotatet fra SFF og Per Vestli som støttes av NBBF. 
 
- Modell 1a Aktivitetsbasert forenklingsmodell 
- Lett å estimere neste års tildeling. 
- Å ta opp flere idretter vil gi økt Post 2 tildeling. 
- Forenkling av kategorien kompetanseutvikling. 
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- Trappetrinnsmodellen for solidaritetsprinsippet gjør dette forståelig og mer 
forutsigbart. 

- Kompetanseutviklingsforenklingen gjør at forbund med mange kursdeltagere 
per kurs/prosess får litt mindre igjen for stor deltagelse. 

- Tar ikke hensyn til om særforbund har flere grener eller særidretter. 
- Fjernet administrasjonstilskudd går utover små forbund og de forbundene 

med mange grener. 

 

 

 

 

Med vennlig hilsen, 

 

Espen A. Johansen 

Generalsekretær 

Norges Basketballforbund 


